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Geachte heer van Muilekom, 
 
Met belangstelling heb ik kennisgenomen van de memo over de uitvoering van de motie "Niet 
kakken tussen de takken". Deze motie, door mij ingediend toen ik nog deel uitmaakte van de PVV-
fractie, ligt mij nog steeds nauw aan het hart. Het verheugt mij dat het onderwerp de aandacht 
krijgt die het verdient. 
 
De voortvarendheid waarmee u te werk gaat en de progressie die tot dusver geboekt is, hebben 
mij positief verrast. Mijn aanvankelijke twijfels over de realisatie van de motie maken plaats voor 
een groeiend vertrouwen in een succesvolle uitvoering. 
 
Uw inspanningen en die van de provincie Utrecht om de toegang tot sanitaire voorzieningen te 
verbeteren, zijn van grote waarde voor personen die bijvoorbeeld met een 'lastige' 
darmaandoening kampen. Het is bemoedigend te zien dat er gezocht wordt naar duurzame en 
praktische oplossingen, ondanks de duidelijke uitdagingen zoals de afwezigheid van riolering en 
de beheer- en onderhoudskosten. 
 
We zijn als fractie blij om te zien dat potentiële locaties verder onderzocht worden. Mijn fractie 
UtrechtNu! en ikzelf zijn tevreden over de huidige koers en de transparante communicatie 
hieromtrent. 
 
Veel succes met de verdere uitvoering van de motie. We blijven het op de voet volgen. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Sjors Nagtegaal 
UtrechtNu! 
 


